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Dr. Szili Katalin

	

Írásbeli választ i énvlő kérdés
az Országgyűlés elnöke részére

blAM ;-6i .Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Elbocsátott légió " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc Honvédelmi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A sorkötelezettség megszüntetését követően a közel jövőben értesüléseim szerint
körülbelül 3500 katonát bocsátanak el a Magyar Honvédség kötelékéből . A Magyar
Hadsereg ily mértékű leépítése következtében az elnéptelenedett honvédségi
objektumokat, laktanyákat a szaktárca értékesíteni akarja, melynek lebonyolításával
dr. Gömbös Jánost, miniszteri biztost bízták meg .
A jelenleg még állami, honvédségi ingatlanok és ingóságok őrzés-védését a HM El Rt .
koordinálja, melynek létszáma jelenleg közel 2500 személyre tehető .

Tisztelettel arra kérem, az ügy tisztázása érdekében tájékoztasson arról, hogy :

Csampa Zsolt
országgyűlési képviselőt

Nemzeti Fórum
1358 Budapest, Széchenyi rkp . 19 .
telefon : 441-5163, fax : 441-5180

e-mait :zsolt.csampa@parlament.hu

1990-től napjainkig hány KHT-t, háttérintézményt, gazdasági társaságot
hozott létre a tárca? Melyiknek mi volt a pontos feladata, hatásköre?
A tárca által létrehozott, jelenleg is tevékenykedő KIT-k,
háttérintézmények, gazdasági társaságok dolgozói milyen státusban
tevékenykednek? Alkalmaznak-e hivatásos állományban lévő személyeket?

Várom Miniszter úr mielőbbi megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . február 7.

Tisztelettel,

Csampa Zsolt
országgyűlési képviselő
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